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O DA NE LA?  

 Kırşehir Vali-
si Murat Sefa Demir-
yürek’in katılımıyla 
gerçekleşen etkinlik-
te, gönüllülüğün 
önemi bir kez daha 
vurgulanırken, daya-
nışma ruhu ön plana 
çıktı.
GÖNÜLLÜLÜK KIR-
ŞEHİR’DE BİR 

GELENEK
 Programa 
AFAD gönüllüleri, 
kamu kurumları tem-
silcileri, öğrenciler ve 
vatandaşlar katıldı. 
 Vali Murat 
Sefa Demiryürek ko-

nuşmasında, Kırşe-
hir’in gönüllülük ala-
nındaki potansiyeline 
dikkat çekerek, “Kır-
şehir’de e-Devlet üze-
rinden kayıtlı 737 gö-
nüllümüz ve 22 hazır 
destek 

Kırşehir’de gönüllülüğün gücü 
“Dünya Gönüllüler Günü” coşkuyla kutlandı!

Kırşehir 
AFAD 

gönüllüleri, 
“5 Aralık 
Dünya 

Gönüllüler 
Günü” 

kapsamında
 Ahi Evran 

Üniversitesi 
15 Temmuz
 Milli İrade 
Salonu’nda
 düzenlenen

 özel 
programda 
bir araya 

geldi.

 Kırşehir Be-
lediyesi Aralık Ayı 
Olağan Meclis Top-
lantısı, 5 Aralık 2024 
Perşembe günü Ne-

şet Ertaş Kültür ve 
Sanat Merkezi Top-
lantı Salonunda ger-
çekleştirildi. Belediye 
Meclisi Başkan Vekili 

Mehtap Karaburçak 
Tuzcu’nun başkanlık 
ettiği toplantıda, şe-
hirle ilgili birçok ö-
nemli gündem mad-

desi ele alındı.
 Toplantının 
açılışında, Kasım a-
yına ait 7 Kasım ve 
26 Kasım 2024 tarih-

lerinde alınan meclis 
kararlarının okunma-
sıyla başlandı. 
 Ardından, çe-
şitli konularda karar-

lar alınarak şehir yö-
netimine yönelik yeni 
adımlar atıldı. 
 Gündem 
maddeleri arasında 

şunlar yer aldı:
 Çiftçi Malları 
Koruma Meclisi Üye 
Seçimi
 İmar 

ARALIK AYI BELEDİYE MECLİSİ TOPLANDI

 Türk Sağ-
lık-Sen ve Türkiye 
Kamu-Sen Kırşehir 
Şube Başkanı Yu-
suf Aydın, 2025 
Ocak ayında ger-
çekleştirilecek ma-
aş artışlarına ilişkin 
önemli açıklama-
larda bulundu.
  Başkan 
Aydın, Türkiye İs-
tatistik Kurumu’-
nun (TÜİK) Kasım 
ayı enflasyon ra-
kamlarını değerlen-
direrek, kamu

“Ocak maaş 
zamları adil olmalı”

Türk Sağlık-Sen Kırşehir Şube Başkanı Yusuf Aydın: 

 Çiçekdağı İlçe 
Milli Eğitim Müdürü Ab-
dulkadir Sağlam, “Be-
nim Çiçek Okulum” 
Projesine destek ziya-
reti gerçekleştirdi.
 Çiçekdağı İlçe 
Milli Eğitim Müdürü Ab-
dulkadir Sağlam, ilçe-
de yürütülen "Benim 
Çiçek Okulum" projesi 
kapsamında Cumhuri-
yet İlkokulu'na anlamlı 
bir ziyaret 

Müdür Sağlam’dan “Benim 
Çiçek Okulum” Projesine ziyaret

 Kırşehir Tarım ve Orman İl Mü-
dürlüğü, tarımsal üretimde kaliteyi ve ve-
rimliliği artırmak amacıyla arazi kontrolle-
rine hız kesmeden devam ediyor. 
 Bu kapsamda, Koordinasyon ve 
Tarımsal Veriler Şube Müdürlüğü ile Mucur 
İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü'ne bağlı 
teknik personel, il genelindeki hububat 
ekili alanlarda saha çalışmaları yürütüyor.
 Uzman ekipler, hububat çıkışlarını 
yakından takip ederken, bitkilerin sağlıklı 
bir şekilde gelişmesi için arazi koşullarını 
detaylı bir şekilde inceliyor. 

Kırşehir'de 
hububat 

ekili alanlar 
yakından 
izleniyor

2'de

Kırşehir'de 
trafik 

ekipleri
 "zorunlu

 kış lastiği" 
denetimi 

yaptı
Haberi 

2'de
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Kırşehir’de gönüllülüğün gücü

Türk Sağlık-Sen Kırşehir Şube 
Başkanı Yusuf Aydın: 

“Ocak maaş zamları adil olmalı”

 - Kırşehir'de, şehirler arası yük ve yolcu taşıyan ticari araç-
lar için zorunlu kış lastiği uygulaması kapsamında denetim yapıldı.
İl Emniyet Müdürlüğü ekipleri, günde ortalama 15 bin aracın geçti-
ği Ankara-Kayseri kara yolunun Kırşehir aksını kapsayan güzergah-
ta ve Mucur ilçe girişinde oluşturulan denetim noktasında şehirler 
arası yük ve yolcu taşıyan araçların kış lastiklerini kontrol etti.
 Bölge Trafik Denetleme Şubesinde görevli memurlar, dur-
durulan araçlardaki lastiklerin diş derinliklerini ölçtü, kış lastiği bu-
lunmayan araç sürücülerine cezai işlem uyguladı. Ayrıca sürücüle-
re, kusurlu ve hatalı lastik ile kış lastiği uygulaması hakkında bilgi 
verildi.
 Ekipler, gidiş geliş olmak üzere her iki istikamette dubalar-
la çevrilen noktalarda lastikleri denetlerken, aynı zamanda otobüs, 
tır, kamyon, kamyonet, hafif ticari ve ticari araçların da takometre 
kontrollerini gerçekleştirdi.
 Kış lastiği takmadığı için sefere çıkmalarına izin verilmeyen 
sürücüler, en yakın lastik değişim merkezine yönlendirildi.
Öte yandan ekipler, kış lastiği denetimi yaptıkları otobüslerdeki yol-
culara seyir halindeyken emniyet kemeri takmaları uyarısında bu-
lundu.
 Polis memurları, yolculara "Meydana gelen otobüs kazala-
rında, emniyet kemeri takmayan yolcuların ya araç içinde savrul-
duğunu ya araçtan dışarı fırladığını ya da araç altında kaldıklarını 
görüyoruz. Dolayısıyla emniyet kemeri takmak hayat kurtarır. Ha-
yatınız bizim için değerli, lütfen emniyet kemerlerimizi takalım." 
şeklinde uyarılarda bulundu. KIRŞEHİR (AA)

1'den Devam
gönüllümüz bulunuyor. Bu, toplumumuzun 
dayanışma ruhunu ortaya koyan büyük bir 
başarıdır.” dedi.
 Vali Demiryürek, 6 Şubat 2023 dep-
remleri sırasında İskenderun Kaymakamlığı 
görevinde olduğunu hatırlatarak, o dönem-
de Kırşehirli gönüllülerin bölgeye verdiği 
desteği minnetle andı. 
 Deprem sonrası yaşanan deniz iler-
lemesi nedeniyle binaların bodrum katları-
nın su altında kaldığını belirten Demiryürek, 
farklı şehirlerden gelen gönüllülerin, büyük 
bir özveriyle bu alanlarda çalıştığını ifade 
etti. 
 “Bu kalp işidir, iman işidir. Bu, güzel 
bir yüreğe sahip olma işidir” sözleriyle gö-
nüllülüğün önemini vurguladı.
ZENGİN ETKİNLİKLERLE GÖNÜLLÜ-
LÜĞE DİKKAT ÇEKİLDİ
 Etkinlikte deprem temalı tiyatro gös-
terisi, zeybek performansı, müzik dinletisi 
ve Kafkas dans gösterisi gibi birçok kültürel 
aktivite sergilendi. 
 Afet farkındalık stantları, resim ser-
gileri ve arama-kurtarma ekipman tanıtım-
ları da büyük ilgi gördü.
 TRT 1’in sevilen dizisi Gönül Dağı 
oyuncularından Aydın Battal, etkinliğe katı-
larak gönüllülere yazdığı bir şiiri okudu. Kır-
şehir AFAD İl Müdürü Uğur Olgun, Battal’a 
gönüllülük yeleği hediye ederek katkıların-
dan dolayı teşekkür etti.

YILIN GÖNÜLLÜSÜ ÖDÜLÜ SAFFET 
AKDAĞ’IN OLDU
Programın en dikkat çeken anlarından biri, 
“Yılın AFAD Gönüllüsü” seçilen Saffet 
Akdağ’a ödül takdimi oldu. Plaketi, Vali 
Murat Sefa Demiryürek tarafından sunulan 
Akdağ, gönüllülük çalışmalarının toplumda-
ki önemine dikkat çekerek diğer gönüllülere 
ilham oldu.
KIRŞEHİR AFAD MÜDÜRÜ: “GÖNÜL-
LÜLÜK HAYATIN HER ALANINDA OL-
MALI”
 Kırşehir AFAD İl Müdürü Uğur 
Olgun, gönüllülüğün sadece afet dönemle-
riyle sınırlı kalmaması gerektiğini ifade ede-
rek, “Kayıtlı gönüllülerimizin 737’si eğitimle-
rini tamamlamış durumda. Bu, afetlere 
karşı daha bilinçli ve dayanıklı bir toplum 
inşa ettiğimizi gösteriyor. Gönüllülük yalnız-
ca afetler sırasında değil, her an hayatımıza 
dokunabilecek bir eylemdir.” dedi.
TOPLUMSAL DAYANIŞMANIN GÜCÜ
 Program, Kırşehir’de gönüllülük kül-
türünün yaygınlaştırılmasına ve toplumsal 
dayanışmanın güçlendirilmesine önemli bir 
katkı sağladı. Etkinliğin sonunda, gönüllülük 
faaliyetlerine katılmak isteyenlerin e-Devlet 
üzerinden AFAD gönüllüsü olabileceği hatır-
latıldı.
 Kırşehir, dayanışma ruhunu bir kez 
daha sergileyerek “Dünya Gönüllüler 
Günü”nü coşku ve anlam dolu etkinliklerle 
kutladı. (FİLİZ ÖZ)

ARALIK AYI BELEDİYE MECLİSİ TOPLANDI
1'den Devam
Komisyonu Raporlarının Görüşülmesi ve 
Yeni Taleplerin Havalesi
 Yıl Sonu Ödenek Aktarmaları ve Yıl-
lara Sari İşler İçin Yetki Alımı
 Kamuya Tahsis ve Huzur Hakkı Öde-
melerinin Görüşülmesi
 Belediye Başkanı Yardımcısı Osman 
Uçar’a, Güneş Enerji Santrali kurulumu için 
nakit kredi, teminat mektubu ve hakediş 
kredisi kullanma yetkisi verilmesi gündeme 
alınarak karara bağlandı. 
 Ayrıca mahalle muhtarlıklarına ya-
pılacak tahsisler, meclisin 2025 yılı için bir 
ay tatil yapıp yapmayacağı ve toplantıların 
sesli ve görüntülü cihazlarla kaydedilip kay-
dedilmeyeceği gibi konular detaylı bir şekil-
de görüşüldü.
  T Plaka Yönetmeliği ile ilgili dü-
zenlemeler de toplantının önemli gündem 
maddeleri arasında yer aldı.

ALTIN ARAMA PROJELERİNE DİKKAT 
ÇEKİLDİ
 Toplantının sonunda Kırşehir’i Ko-
ruma Platformu Başkanı Mustafa Düğer, şe-
hirde yaşama geçirilmeye çalışılan altın 
arama projeleriyle ilgili bir sunum gerçek-
leştirdi. 
 Düğer, bu projelerin çevresel ve 
toplumsal zararlara yol açabileceğini vurgu-
layarak, Kırşehir’in doğal güzelliklerinin ko-
runması gerektiğine dikkat çekti. Sunum, 
meclis üyeleri ve katılımcılar tarafından il-
giyle dinlendi.
 Toplantı, Kırşehir Belediyesi’nin 
2025 yılı faaliyetlerinin planlanmasına yö-
nelik görüşmelerin tamamlanmasıyla sona 
erdi.
 Kırşehir kamuoyunda büyük yankı 
uyandıran toplantının, alınan kararlarla şeh-
rin geleceğini olumlu yönde etkilemesi bek-
leniyor. (SEVGİ ER)

1'den Devam
çalışanları ve emeklilerin maaşlarında yaşanan reel kayıplara dikkat 
çekti.
"MAAŞLAR REEL OLARAK ERİYOR”
 Başkan Aydın, TÜİK’in açıkladığı verilere göre Kasım ayın-
da mal ve hizmet fiyatlarının %2,24 oranında arttığını, yıllık 
TÜFE’nin ise %47,09 seviyesine ulaştığını belirtti. Aydın, Temmuz 
ayında memur ve emeklilere yapılan %10 oranındaki maaş artışı-
nın Kasım ayı itibarıyla enflasyon karşısında eriyerek, reel olarak 
%4,56 kayıp yaşandığını ifade etti. Ayrıca, halkın zorunlu harcama-
larındaki artışın açıklanan enflasyon oranlarını aştığını, bu nedenle 
alım gücündeki kaybın daha da büyük olduğunu vurguladı.
"KAMUNUN ALACAKLARINA UYGULANAN ORAN MEMUR 
MAAŞLARINA DA YANSITILMALI”
 Yusuf Aydın, Ocak 2025’te memur ve emeklilere yapılması 
planlanan %6 oranındaki artışın mevcut ekonomik gerçeklerle bağ-
daşmadığını söyledi. Kamunun kendi alacaklarına uyguladığı yeni-
den değerleme oranının %43,93 olduğunu hatırlatan Aydın, aynı 
oranın kamu çalışanlarının maaşlarına yansıtılmasının bir zorunlu-
luk olduğunu dile getirdi.
 “Kamunun kendi alacaklarına %43,93 zam yaptığı bir dö-
nemde, memur ve emekliye %6 oranında zam öngörmek kabul edi-
lemez. Eğer bu yanlıştan dönülmezse, kamu çalışanları tarihte ilk 
kez devletin hedeflediği enflasyon oranının bile altında maaş artışı 
almış olacak. Bu durum, hem ekonomik hem de sosyal adalet açı-
sından büyük bir yaradır.”
“TBMM'DEN ADİL DÜZENLEME BEKLİYORUZ"
 Başkan Aydın, Türkiye Büyük Millet Meclisi’nde devam 
eden bütçe görüşmelerinde, memur ve emekli maaşlarına yönelik 
adil bir düzenleme yapılması gerektiğini belirtti. Maaş artışlarının 
gerçekleşen ekonomik koşullara göre düzenlenmesi gerektiğini 
ifade eden Aydın, şu çağrıyı yaptı: “Nimette de külfette de adalet 
esas alınmalıdır. Ocak ayında yapılacak maaş artışları, yeniden de-
ğerleme oranına çekilmeli ve üzerine refah payı eklenmelidir. Aksi 
takdirde, kamu çalışanlarımız ve emeklilerimiz 2024 yılını ekonomik 
kayıplarla kapatacak.”
"EKONOMİK YÜK HAFİFLETİLMELİ”
 Başkan Aydın, TÜİK verileri ve kamu çalışanlarının taleple-
rini dile getirirken, artan enflasyon karşısında memur ve emeklile-
rin haklarının korunmasının önemine vurgu yaptı. Aydın, çalışanla-
rın ve emeklilerin bütçelerindeki yükün hafifletilmesi için gerekli dü-
zenlemelerin ivedilikle hayata geçirilmesi gerektiğini söyledi.
“HAKKIMIZI SAVUNMAYA DEVAM EDECEĞİZ”
 Türk Sağlık-Sen Kırşehir Şube Başkanı Yusuf Aydın, maaş 
artışlarına yönelik taleplerinin takipçisi olacaklarını ve kamu çalı-
şanlarının ekonomik adalet mücadelesinde yanlarında yer almaya 
devam edeceklerini ifade etti. Başkan Aydın’ın açıklamaları, kamu 
çalışanları ve emeklilerin ekonomik taleplerinin güçlü bir sesi ola-
rak dikkat çekti.
 Bu açıklamalar, Kırşehir'de kamu çalışanları ve emekliler ta-
rafından yakından takip edilirken, Ocak ayında yapılacak zamlarla il-
gili tartışmaları yeniden alevlendirdi. (HATİCE SÜRMELİ)

Kırşehir'de trafik ekipleri
 "zorunlu kış lastiği" denetimi yaptı

Müdür Sağlam’dan “Benim 
Çiçek Okulum” Projesine ziyaret

1'den Devam
gerçekleştirdi. Projenin bu haftaki birincisi 
seçilen 4/A sınıfına konuk olan Müdür Sağ-
lam, öğrencilerin temizlik ve düzen konu-
sunda gösterdiği özen için teşekkürlerini 
iletti.
 Proje kapsamında okullarda temiz-
lik, hijyen ve düzen bilincinin artırılmasının 
hedeflendiğini belirten Sağlam, 4/A sınıfı öğ-
rencilerinin örnek bir performans sergiledi-
ğini vurguladı. 
 Sınıf öğretmeniyle de görüşerek sü-
rece katkılarından dolayı teşekkür eden Sağ-
lam, öğrencilerin motivasyonunu artırmak 
amacıyla çeşitli hediyeler takdim etti.
 Ziyarette konuşan Müdür Sağlam, 
"Eğitim sadece akademik başarılarla sınırlı 
değil; aynı zamanda temizlik, hijyen ve 

düzen gibi değerleri de çocuklarımıza ka-
zandırmayı hedefliyoruz. 'Benim Çiçek Oku-
lum' projesi bu anlamda büyük önem taşı-
yor ve öğrencilerimizin bu konudaki hassa-
siyetlerini görmek bizleri çok mutlu ediyor" 
dedi.
 Cumhuriyet İlkokulu Müdürü ve öğ-
retmenleri de projeye verdikleri destek ve 
öğrencilerin başarısından duydukları mem-
nuniyeti dile getirdi. Projenin, Çiçekda-
ğı’ndaki diğer okullarda da başarıyla uygu-
landığı ve öğrenciler arasında pozitif bir re-
kabet ortamı yarattığı kaydedildi.
 Çiçekdağı İlçe Milli Eğitim Müdürlü-
ğü'nün eğitimde farkındalık yaratmayı 
amaçlayan bu tür projeleri sürdürerek, öğ-
rencilere değer kazandırma hedefini devam 
ettireceği belirtildi. (FİLİZ ÖZ)

Kırşehir'de hububat ekili 
alanlar yakından izleniyor
1'den Devam
Çalışmalar sırasında çiftçilere, doğru güb-
releme ve sulama yöntemleri başta 
olmak üzere tarımsal faaliyetlerde dikkat 
edilmesi gereken hususlar hakkında bilgi 
veriliyor.
 Yetkililer, arazi kontrollerinin dü-
zenli olarak devam edeceğini ve çiftçile-
rin karşılaştıkları sorunların çözüme ka-
vuşturulması için Tarım ve Orman Mü-
dürlüğü ekiplerinin her zaman sahada ola-
cağını belirtti. Özellikle bu yıl ekim döne-
minde yaşanan iklim değişikliklerine karşı 
alınacak önlemler konusunda da çiftçiler 
bilgilendiriliyor.
 Kırşehir genelinde tarımsal üreti-
min sürdürülebilirliği için yapılan bu çalış-
malar, üreticiler tarafından memnuniyetle 
karşılanıyor. 
 İl Tarım ve Orman Müdürlüğü 
yetkilileri, üretim sezonu boyunca saha 
denetimlerinin yanı sıra destek program-
larının da aralıksız sürdürüleceğini ifade 
etti. (ÜMMÜGÜLSÜM EROĞLU)

 Listeye yapılan eklemeye göre, 
ısıl işlem görmüş piliç sucukta mekanik 
ayrılmış kanatlı eti, üzüm pekmezinde 
şeker ilavesi ve köri baharatında tak-
lit/tağşiş gösteren nişasta tespit edildi.
 Tarım ve Orman Bakanlığı, taklit-
tağşiş yapılan ve sağlığı tehlikeye düşüre-
bilecek gıdalar listesini güncellemeye 
devam ediyor.Bakanlık, "guvenilirgida.ta-
rimorman.gov.tr" adresindeki bilgilere ek-
leme yaptı. Buna göre, "kişilerin hayatını 
ve sağlığını tehlikeye düşürecek şekilde 
bozulmuş ve değiştirilmiş ürün" sayısı 
168'e, taklit-tağşiş yapıldığı kesinleşmiş 
ürün sayısı 802'ye yükseldi.
 Listede bulunan ürünlerde, ka-
natlı eti, sakatat ve tek tırnaklı tespiti ile 
taklit, tağşiş ve bitkisel yağ tespiti gibi bir-
çok uygunsuzluk yer alıyor. Listeye yapı-
lan eklemeye göre, ısıl işlem görmüş piliç 
sucukta mekanik ayrılmış kanatlı eti, 
üzüm pekmezinde şeker ilavesi, köri ba-
haratında taklit/tağşiş gösteren nişasta 
tespit edilirken bitkisel karışım yağı ile 
sumak, pul biber ve tatlı toz biberde gı-
dada kullanımına izin verilmeyen boya bu-
lundu. (AA)

Taklit-tağşiş yapılan
 ve sağlığı tehlikeye 

düşürebilecek gıdalar 
listesine yeni 

ürünler eklendi
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Tükenmez kalem diye aldık, o da 
tükendi. 

Tok mide az sonra yine aç, İbra-
him a.s "Batıp gidenleri sevmem" demiş. 

Öyleyse kime sırtımızı dayayalım? 
Kimin için süslenelim? 

Kime hoş görünmeye çalışalım? 
Kime gıvranalım? 

Kimden yardım isteyelim? Binlerce 
arzularımız, isteklerimiz var. 

Kim bize bunları verebilir ki? Ru- fakirlikle deneyen, sabırla güzel amel işle-
humuz, Ebedi bir gençlik, para, kira, hiçbir yenlere, pek büyük ikrâmlar, hediyeler , 
hastalığın olmadığı, ağrısız, sıkıntısız sev- sevdikleriyle bir ebedî saâdet yurdunda mi-
diklerimizle ebedi bir hayat istiyor. safir edecek olan, çok yakın olan Kıyamet 

Bu aradıklarımız, sığınağımız, bizi Günü Dünya da ki bütün kabirleri darma-
bu Dünyaya getiren hayat kaynağımız, her dağınık edip, meftalara tekrar can vererek 
an nefes aldıran Mahbübu Ezeli, bir Allahû diriltecek olan, ilerde seyretmek üzere her 
Teâlâ dan başkası olamaz. anımız kayıt ettiren, her nefes cihan kadar 

O ki daim hayatta, varlığı kendin- kıymetli, hangimizin daha iyi işler yapaca-
den olan, ezeli, ebedi, başlangıcı sonu ol- ğını deneyen, gariplere, masumlara 
mayan, Râhman ve Râhim, Esirgeyen Ba- pamuk, ipek, bir çiçek gibi, lâtif, zâlimlere, 
ğışlayan, kendi icâdı olan 10 üzeri 80 Müntekim isimleriyle muamele eden, her 
atomlu evren tasarrufu altında, perde ar- an, her yerde hazır ve nazır. 
kasında kendini saklayan, hem uzak, hem Bu sıfatlar yalnız ve ancak bir olan 
yakın, bizlere bizden ,şah damarımızdan Allahû Teâlâdan başkasında bulunamaz.
daha yakın olan, 99 Esmâül Hüsnâ en Öyleyse bizlerde O'nun için süsle-
güzel isimleriyle kendini tanıtan , nur üstü- nelim. 
ne nur, müthiş derece de güzel, müthiş de- Hoş görünmeye çalışıp, rızasını ka-
recede zengin, uyumayan, uyku tutmayan, zanmak için emri mârufla, her nefesi bir 
Âlemleri, kendisini tanıtarak, görmek ve gö- gânimet, bir fırsat bilip, yüz takla atarak, 
rünmek sırrıyla gadap değil, rahmeti üzere bu Saâdet topunu çeleriz. İnşâllah.
yaratan, Ademi biraz açlık, korku, hastalık, Selâm ve Sevgiler.

Vekil Erkan, 5 Aralık Dünya 
Kadın Hakları Günü kutlaması

Erkan, kadınların nunda, Gazi Mustafa 
gerek ailede gerekse Kemal Atatürk’ün 
toplumun her ala- Türk kadınlarına ver-
nında üstlendiği diği haklarla kadınla-
önemli role dikkat çe- rın toplumsal ya-
kerek, Türk kadını- şamda aktif bir rol 
nın tarih boyunca üstlenmesinin önünü 
kahramanlıkları ve fe- açtığını belirterek, 
dakarlıklarıyla mille- “Kadınlarımızın 
tin geleceğini şekil- gücü, ülkemizin gü-
lendirdiğini ifade cüdür. 
etti. 5 Aralık 

Vekil Erkan, Dünya Kadın Hak-
“Kadınlarımızın ha- ları Günü’nün bu 
yatın her alanında bilinci artırmasını AK Parti Kır- dı. dakarlığını, azmi-
güçlü bir şekilde temenni ediyor, şehir Milletvekili Nec- Milletvekili Erkan, ni, kararlılığını ve 
var olması, ülke- tüm kadınlarımızı mettin Erkan, 5 Ara- mesajında şu ifade- merhametini yol 
mizin daha da ile- saygıyla selamlı-lık Dünya Kadın Hak- lere yer verdi: gösterici olarak 
riye taşınmasında yorum.” ifadeleri-ları Günü ve Türk ka- “5 Aralık benimseyen bir 
kritik bir rol oyna- ni kullandı.dınının seçme ve se- Dünya Kadın Hakları anlayışın emanet-
maktadır. Necmettin çilme hakkını elde et- Günü ve Türk kadı- çileriyiz. 

Bizler, ka- Erkan’ın mesajı, ka-mesinin 90. yıl dö- nının seçme ve seçil- Cumhuriye-
dınların sahip ol- dınların sosyal, eko-nümü dolayısıyla bir me hakkını elde et- timizin kurucusu 
duğu hakları daha nomik ve siyasi alan-mesaj yayımladı. mesinin 90. yılı kutlu Gazi Mustafa Kemal 
da ileriye taşımak daki haklarını savun-Kadınların olsun! Atatürk’ün önderli-
ve onları destek- manın önemini bir toplumsal hayattaki Tarih sah- ğinde Türk kadınına 
lemek için çalış- kez daha hatırlata-önemine ve Türkiye nesinde kadının tanınan bu haklar, 
maya devam ede- rak anlamlı bir çağrı Cumhuriyeti’nin ka- gücüyle var olmuş modernleşme süre-
ceğiz.” dedi. olarak yankı buldu.dına verdiği değere bir medeniyetin cimizin en önemli 

Milletvekili (HATİCE vurgu yapan Erkan, temsilcileri ola- adımlarından biridir.”
Erkan, mesajının so- SÜRMELİ)anlamlı günü kutla- rak, kadının; fe- Necmettin 

Mustafa Kemal Ata-Cumhuriyet 
türk’ü de sevgi, Halk Partisi (CHP) 
saygı ve minnetle Kırşehir Milletvekili 
anıyorum.”Metin İlhan, 5 Aralık 

Metin İlhan, Dünya Kadın Hakları 
Türk kadınının Cum-Günü ve Türk kadı-
huriyetin kazanımları nına seçme ve seçil-
sayesinde elde ettiği me hakkının verilişi-
haklarla toplumsal nin yıl dönümü dola-
hayatta güçlü bir yer yısıyla bir mesaj ya-
edindiğini belirterek, yımladı. 
bu adımın çağdaş-İlhan, mesa-
laşma yolunda çok jında Cumhuriyetin 
önemli bir dönüm kadın haklarına ka-
noktası olduğunu zandırdığı öncü 
ifade etti. rolün altını çizerek, 

Vekil İlhan, Gazi Mustafa Kemal 
“Cumhuriyet, Atatürk’ü minnetle 
kadın haklarını sa-andı.
vunmayı bir ilke Milletvekili İlhan, me-
haline getirerek sajında şu ifadeleri 
kadınların sosyal kullandı:
ve siyasal alanda “Kadınlara 
eşitlik mücadele-Seçme ve Seçilme 
sine öncülük et-Hakkının Verilme-
miştir. Kadınların, ve güçlenmesi yerek sözlerini ta-si’nin yıl dönümü ve 

Bu haklar, kazandığı bu haklar- için mücadele et- mamladı. Metin Dünya Kadın Hakları 
Türk kadınına sade- la, dünyanın birçok meye devam et- İlhan’ın mesajı, Günü kutlu olsun. 
ce birey olarak değil, ülkesine ilham kay- meliyiz. kadın haklarının ko-Türk kadını-
toplumun geleceğini nağı olduğunu vur- Cumhuri- runması ve geliştiril-na dönemin çok öte-
şekillendiren önemli gulayan İlhan, yetimizin bu viz- mesi konusunda far-sinde, dünyaya 
bir aktör olarak rol “Bugün, kadınları- yonunu gelecek kındalığın artırılması örnek bir şekilde hak-
verme açısından da mızın hayatın her nesillere aktar- yönünde önemli bir larını sağlayan Cum-
büyük bir anlam ta- alanında hak etti- mak hepimizin so- çağrı niteliği taşıdı.huriyetimizin kuru-
şımaktadır.” dedi. ği değeri görmesi rumluluğudur.” di- (FİLİZ ÖZ)cusu Ulu Önderimiz 

Milletvekili Metin İlhan: "Türk 
Kadını Dünyaya Örnek Oldu”

Kırşehir’in Çi- tem Duran ve adına ortak çalış- alanlarda destek-
çekdağı ilçesinde Gençlik Merkezi maların önemine lenmesi için yapı-
Gençlik ve Spor İlçe Müdürümüz Batu- dikkat çekti. lan çalışmaları ak-
Müdürü Sinan İlhan, han Yıldırım’a Ziyarette, Çi- tardı.
Mecidiye Kız Öğrenci nazik ziyaretlerin- çekdağı’nda gençlik Görüşme so-
Yurt Müdürü Meltem den dolayı teşek- merkezleri ve spor te- nunda, gençlerin 
Duran ve Gençlik kür ediyorum. sisleriyle ilgili yapıl- hem sportif hem de 
Merkezi Müdürü Ba- İlçemizde ması planlanan pro- kültürel etkinliklere 
tuhan Yıldırım, Çi- gençlere yönelik jeler de gündeme daha fazla katılım 
çekdağı Belediye Baş- spor ve sosyal ak- geldi. Gençlik ve göstermesi için bir-
kanı Hasan Haka- tiviteleri artırma Spor İlçe Müdürü likte çalışmanın 
noğlu’nu ziyaret etti. yönündeki gayret- Sinan İlhan, gençle- önemi vurgulandı. 

Ziyarette lerimizi hep birlik- re daha iyi imkanlar Başkan Ha-
gençlik ve spor ala- te sürdüreceğiz” sunmak için yürütü- kanoğlu, belediye 
nında yapılabilecek dedi. len çalışmalar hak- olarak gençlere yö-
projeler ele alınırken, Başkan Ha- kında Başkan Haka- nelik projelerde 
ilçedeki mevcut ça- kanoğlu, gençlerin noğlu’na bilgi verir- Gençlik ve Spor İlçe 
lışmalar hakkında gelişimine yönelik ken, ilçedeki spor fa- Müdürlüğü ile yakın 
fikir alışverişinde bu- projelere büyük aliyetlerinin artırıl- iş birliği içinde olma-
lunuldu. önem verdiklerini be- ması için atılacak ya devam edecekle-

Ziyarete iliş- lirterek, belediye ola- adımları değerlendir- rini belirtti. Bu tür bu-
kin bir açıklama rak her türlü iş birli- di. luşmaların, Çiçekda-
yapan Çiçekdağı Be- ğine açık olduklarını Mecidiye ğı’nın gençlere daha 
lediye Başkanı Hasan ifade etti. Kız Öğrenci Yurdu fazla imkan sunması 
Hakanoğlu, “Genç- Ayrıca, Çi- Müdürü Meltem ve sosyal hayatın 
lik ve Spor İlçe çekdağı’nda spo- Duran ve Gençlik güçlenmesi adına 
Müdürümüz Sinan run yaygınlaştırıl- Merkezi Müdürü önemli bir zemin ha-
İlhan, Mecidiye ması ve gençlerin Batuhan Yıldırım zırladığı ifade edildi.
Kız Öğrenci Yurt sosyal hayatlarına da öğrencilerin (ÜMMÜGÜLSÜM 
Müdürümüz Mel- katkı sağlanması sosyal ve sportif EROĞLU)

Çiçekdağı’nda gençlik ve spor 
çalışmaları için önemli buluşma

ma Komutanlığına ğışı ve sis nedeniyle Türkiye'nin 
bağlı JAK timleri ta- kaybolanlar için 90 önemli kış turizm 
rafından sağlanıyor. farklı noktaya "acil merkezlerinden Kar-
JAK timleri, kar ka- çağrı" butonu yerleş-talkaya Kayak Mer-
lınlığının 75 santi- tirildi. Toplam 2 bin leri, teleferikte mah- gelen JAK timleri, ta-kezi'nde görev 
metreye kadar ulaş- 200 yatak kapasiteli sur kalan tatilciyi tilciyi ilk müdahale-yapan Jandarma 
tığı bölgede belirli otellerin misafirlerini dağcılık ekipmanları- nin ardından sed-Arama Kurtarma 
aralıklarla yapılan tat- kabul etmeye başla- nı kullanarak bulun- yeyle ambulansa ta-(JAK) timleri, tatilci-
bikatlarla yaralanma, dığı Kayak merkezin- duğu yerden kurtar- şıdı. Bölgede görev-lerin güvenliği için 
kaybolma ve mahsur de JAK timleri, dı. lerini 7 gün 24 saat her an göreve hazır 
kalma gibi olaylara arama kurtarma tat- esasına göre sürdü-bekliyor. Daha sonra 
karşı hazır hale geli- bikatı gerçekleştirdi.  ren JAK timleri, İstanbul ile tatilci, kar motoruyla 
yor. Buna göre, teleferik- geçen kayak sezo-Ankara arasında, Kö- kaldığı otele bırakıl-

Toplam te mahsur kalan ta- nunda 356'sı mahsur roğlu Dağları'nın 2 dı. İkinci senaryoda 
uzunluğu 75 kilo- tilci 112 Acil Çağrı kalma, 420'si yara-bin 200 metrelik zir- ise pistte düşüp ya-
metreyi bulan 25 Merkezini arayarak lanma, 21'i kaybol-vesinde yer alan Kar- ralanan kayakçının 
pist, 3 telesiyej ve yardım istedi. ma olmak üzere 797 talkaya'da, tatilcile- kurtarılması için ça-
13 teleski yer alan İhbar üzerine olay olaya müdahale rin huzuru ve can gü- lışma başlatıldı. Kar 
Kartalkaya'da, kar ya- yerine gelen JAK tim- etti.(AA)venliği Bolu Jandar- motoruyla bölgeye 

Kartalkaya'da JAK timleri 
tatilcilerin güvenliği için teyakkuzda
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sunulması adına leyman Ersoy, İl Sağ-
görüş alışverişinde lık Müdürlüğü çalı-
bulundu. şanlarına gayretli ve 

Ziyareti sıra- özverili çalışmaların-
sında yaptığı açıkla- dan dolayı teşekkür 
mada, sağlık hizmet- ederek, ekip olarak 
lerinin sürekliliği ve daha güçlü bir sağlık 
vatandaş memnuni- hizmeti sunmak için 
yetinin öncelikli motivasyonla çalış-
hedef olduğunu be- maya devam ede-
lirten Ersoy, “Kırşe- ceklerini vurguladı.
hir’deki sağlık hiz- Bu ziyaret, 
metlerinin yüksek Kırşehir’de sağlık hiz-
standartlarda devam metlerinin daha 
etmesi için ekip ru- etkin bir şekilde yü-
huyla çalışmaya rütülmesi için yapı-
devam ediyoruz. lan çalışmaların öne-

Personelimi- mini bir kez daha or-
Kırşehir İl larla istişarelerde bu- inceleyerek, iş ve iş- zin özverili çalışma- taya koydu.

Sağlık Müdürü Doç. lundu. leyişle ilgili detaylı larını yerinde gör-  İl Sağlık Mü-
Dr. Süleyman Ersoy, Doç. Dr. Sü- bilgi aldı. mek ve onlarla isti- dürlüğü, vatandaşla-
İl Sağlık Müdürlü- leyman Ersoy, ziya- Çalışanların şarelerde bulunmak, ra kaliteli ve ulaşıla-
ğü’nde görev yapan reti sırasında çeşitli öneri ve taleplerini sağlık sistemimizin bilir sağlık hizmetleri 
personeli ziyaret ede- birimlerdeki görevli dinleyen Ersoy, sağ- güçlenmesine katkı sunma hedefiyle ça-
rek işleyiş hakkında personelin çalışma lık hizmetlerinin sağlıyor,” dedi. lışmalarını sürdürü-
bilgi aldı ve çalışan- süreçlerini yakından daha etkin ve kaliteli Doç. Dr. Sü- yor.(SEVGİ ER)

İl Sağlık Müdürü Süleyman 
Ersoy’dan personel ziyareti

Kırşehir emek veren, öz-
Tarım ve Orman İl veriyle çalışan ar-
Müdürü Mustafa kadaşlarımıza min-
İlmeç, kurumda nettarız. Sadece 
uzun yıllar görev ya- Tarım ve Orman 
parak emekliye ayrı- Müdürlüğümüze 
lan personellere ver- değil, Kırşe-
dikleri hizmetlerden hir’imize de 
dolayı teşekkür bel- büyük katkılar 
gesi takdim etti. sağladınız. Emek-

 İl Müdürü lilik hayatınızda 
İlmeç ve İdari ve sağlık, huzur ve 
Mali İşler Şube mutluluklar dili-
Müdürü tarafın- yorum. Sizlerin de-
dan düzenlenen ğerli hizmetleri 
törende, emekli her zaman hatır-
personeller Nur- lanacak ve unu-
can Gündüz, Talat tulmayacaktır.”
Değirmenci, Düzenlenen 
Erdem Karakurt törende, İl Müdürü 
ve Murat Coşar’a Mustafa İlmeç ve 
hizmetlerinden do- Şube Müdürü, 
layı teşekkür edil- emekli personellere için büyük bir değer terdi. nin unutulmadığını 
di. teşekkür belgelerini taşıdığını ifade etti. Emekli per- ve değer gördüğünü 

Törende bir takdim ederek, onla- Kırşehir sonele verilen değer, göstermesi açısından 
konuşma yapan İl ra yeni yaşamlarında Tarım ve Orman İl kurumsal vefanın bir büyük önem taşıyor. 
Müdürü Mustafa başarılar diledi. Müdürlüğü tarafın- örneği olarak takdir Kırşehir 
İlmeç, emekli olan Emekli per- dan düzenlenen bu topladı. Tarım ve Orman İl 
personellere sağlıklı soneller de duyduk- anlamlı tören, kurum Bu tür etkin- Müdürlüğü, bu yak-
ve mutlu bir emekli- ları memnuniyeti dile çalışanları arasında likler, kurumlarda ça- laşımla tüm çalışan-
lik yaşamı dileyerek getirerek, çalışma yıl- birlik ve beraberlik lışan personelin mo- larına örnek bir da-
şunları söyledi: ları boyunca elde et- duygusunun ne tivasyonunu artırır- yanışma sergiledi.

“Kurumu- tikleri deneyim ve kadar güçlü olduğu- ken, emekli olan ça- (ÜMMÜGÜLSÜM 
muza yıllarca dostlukların kendileri nu bir kez daha gös- lışanların hizmetleri- EROĞLU)

Tarım ve Orman Müdürlüğü’nden
 emekli olan personele vefa

Kırşehir’in - Yaralılar ve acil dedi. lar, Başkan Demir-
Kaman ilçesi Beledi- hastalar vakit kay- Başkan De- ci’nin bu farkındalık 
ye Başkanı Emre De- betmeden tedavi edi- mirci, İçişleri Bakan- çağrısını memnuni-
mirci, trafikte “Fer- lir. lığı tarafından yürü- yetle karşıladı. 
muar Sistemi”nin ha- - Acil hastaların ha- tülen “Yaşama Yol Trafikte am-
yati önemine dikkat yatta kalma olasılığı Ver” kampanyasına bulanslara yol ver-
çekerek vatandaşla- %40 oranında artar. da destek verdikleri- menin bir insanlık 
ra çağrıda bulundu. Başkan Demir- ni belirterek, vatan- görevi olduğunu 

Başkan De- ci’den Duyarlılık daşların kampanya ifade eden Kamanlı-
mirci, sistemin, am- Çağrısı kapsamında bilgilen- lar, fermuar sistemi 
bulansların hızlı bir Konuyla ilgi- dirildiğini ve trafikte bilincinin yaygınlaş-
şekilde hedeflerine li açıklama yapan bu bilincin artırılma- masının hayati 
ulaşmasında büyük Başkan Emre De- sı için çalışmalar ya- önem taşıdığını dile 
bir rol oynadığını ve mirci, trafikte fer- pıldığını ifade etti. getirdi.
bu sayede hayat kur- muar sisteminin uy- Ambulans- Başkan 
tarmadaki etkisinin gulanmasının öne- ların trafikte en- Emre Demirci, 
bilimsel olarak ka- mine değinerek, gellenmeden yol Kaman halkını bu ko-
nıtlandığını belirtti. “Ambulanslar yal- almasının, bir ki- nuda duyarlı olmaya 
Fermuar Sistemi nızca siren sesiy- şinin yaşamını davet ederek, 
Nedir? le değil, bizim du- kurtarmada kritik “Unutmayalım ki 

Fermuar Sis- yarlılığımızla öneme sahip ol- bugün yol verdiği-
temi, trafikte ambu- hayat kurtarır. duğunu vurgula- miz bir ambulans, 
lans ve acil araçların Fermuar yan uzmanlar, fer- yarın sevdiklerimiz 
geçişini kolaylaştır- sistemi, bir kişi- muar sistemi sa- için hayati bir mü-
mak için sürücülerin nin yaşam müca- yesinde ambu- dahale taşıyor olabi-
birbirlerine yol vere- delesinde saniye- lansların geçiş sü- lir. 
rek araçlarını sırayla lerin bile kıymetli resinin kısaldığını Yaşama yol 
çekmesiyle oluştu- olduğu durumlar- ve hastaların hızlı vermek, hepimizin 
rulan bir düzenleme da hayat kurtarıcı müdahaleyle ha- ortak sorumluluğu-
yöntemidir. bir uygulamadır. yata tutunma şan- dur.” sözleriyle far-

Bu sistem Tüm sürücüleri- sının arttığını be- kındalık oluşturmayı 
sayesinde: mizi bu konuda lirtiyor. hedefledi.
- Ambulanslar hızlı- duyarlı olmaya Kaman’da (HATİCE 
ca hedefe ulaşır. davet ediyorum.” yaşayan vatandaş- SÜRMELİ)

Başkan Emre Demirci’den 
“Fermuar Sistemi” vurgusu

Boztepe Kay-
makamı Abdulhamit 
Bayram, İlçe Jan-
darma Komutanı Jan-
darma Teğmen 
Burak Reçber ve Sos-
yal Yardımlaşma ve 
Dayanışma Vakfı Mü-
dürü Hüseyin Baki 
ile birlikte kırsal ke-
simdeki ihtiyaç ve so-
runları yerinde gör-
mek amacıyla köy zi-
yaretleri gerçekleş-
tirdi. Kaymakam Bay-
ram, bu kapsamda il-
çeye bağlı Hüseyinli, sında yaptığı açıkla- adına önemli bir fır- Köy ziyaret-
Çevirme ve Harma- mada, köy halkıyla sat sunuyor." dedi. lerinde Kaymakam 
naltı köylerini ziyaret doğrudan temas ku- Ziyaret sıra- Bayram ve berabe-
etti. rarak sorunları ye- sında köylerin altya- rindeki heyete sıcak 

Ziyaret etti- rinde tespit etmenin pı, yol, su ve sosyal bir şekilde karşılık 
ği köylerde muhtar- önemine dikkat ihtiyaçları gibi konu- veren vatandaşlar, 
lar ve vatandaşlarla çekti. lar ele alındı. Kay- taleplerine duyarlı-
bir araya gelen Kay- Vatandaşla- makam Bayram, köy- lıkla yaklaşılmasın-
makam Bayram, köy rın taleplerine has- lerin daha yaşanabi- dan memnuniyet 
halkının ihtiyaçlarını sasiyetle yaklaştıkla- lir hale gelmesi için duyduklarını dile ge-
ve taleplerini dinle- rını belirten Bayram, ilgili kurumlarla ko- tirdi. Kaymakam Bay-
di. Karşılıklı görüş "Amacımız, köyleri- ordineli bir şekilde ram’ın köylerde ger-
alışverişinin yapıldığı mizde yaşayan va- çalışacaklarını ifade çekleştirdiği bu ziya-
ziyaretlerde, vatan- tandaşlarımızın etti. retlerin, Boztepe’nin 
daşların sorunlarına yaşam standartlarını Ayrıca, Sos- kırsal bölgelerinde 
çözüm bulunması ve iyileştirmek ve ihti- yal Yardımlaşma ve yaşayan vatandaşla-
ihtiyaçlarının karşı- yaçlarını karşılamak- Dayanışma Vakfı’nın rın ihtiyaçlarının 
lanması için gerekli tır. imkânlarının kırsal daha hızlı bir şekilde 
çalışmaların yapıla- Bu ziyaretle- kesimdeki vatandaş- karşılanmasına katkı 
cağı vurgulandı. rimiz, sorunları ye- lara ulaştırılması için sağlaması bekleni-

Kaymakam rinde görmek ve projeler geliştirdikle- yor.
Bayram, ziyaret sıra- çözüm üretmek rini belirtti. (SEVGİ ER)

Boztepe Kaymakamı 
 Bayram’dan köy ziyaretleri

Kaymakam Erdoğan ve DSİ 
yetkililerinden yerinde inceleme

Kırşehir’in rımsal faaliyetlerin yerinde inceleye-
Akpınar ilçesi Kay- daha verimli hale ge- rek hem mevcut 
makamı Ali Erdoğan, tirilmesi için ihtiyaç durumu değerlen-
Devlet Su İşleri duyulan çalışmaları dirdik hem de va-
(DSİ) Kırşehir Şube ele alan heyet, sula- tandaşlarımızın 
Müdürü Musa Can ma sistemlerinin mo- öneri ve talepleri-
Demirkan ile birlikte dernizasyonu ve su ni dinledik. Ama- lar, sulama sistemle- köydeki tarımsal fa-
Aşağıhomurlu kaynaklarının daha cımız, tarımsal rindeki sorunları dile aliyetlerin geliştiril-
Köyü’nde bulunan etkin kullanımı için üretimde verimli- getirirken, bu konu- mesine ve bölge eko-
tarım arazilerinin su- yapılabilecek proje- liği artırmak ve da yapılacak iyileştir- nomisinin güçlenme-
lama altyapısını ye- leri değerlendirdi. çiftçilerimize melerin üretimlerine sine katkı sağlaması 
rinde inceledi. Köy ziyare- daha iyi koşullar olumlu katkı sağla- bekleniyor.

Ziyaret sıra- tinde yaptığı açıkla- sunmaktır” dedi. yacağını ifade etti. Akpınar Kay-
sında köy halkıyla mada, tarımsal üre- Kaymakam Aşağıhomur- makamlığı ve DSİ 
bir araya gelen Kay- timin ilçenin ekono- Erdoğan ve DSİ lu Köyü sakinleri, so- Kırşehir Şube Mü-
makam Erdoğan, su- mik kalkınmasında Şube Müdürü Demir- runlarının yerinde in- dürlüğü’nün, bölge-
lama sistemi ve ta- önemli bir yere kan, köy halkıyla bir celenmesinden ve ta- de tarımsal altyapıyı 
rımsal faaliyetlerin sahip olduğunu be- araya gelerek tarım leplerine duyarlılıkla güçlendirmek için iş 
geliştirilmesi konu- lirten Kaymakam Er- arazilerindeki sula- yaklaşılmasından do- birliği içinde çalışma-
sunda vatandaşlarla doğan, “Aşağıho- ma altyapısının ge- layı Kaymakam Er- ya devam edeceği 
istişarelerde bulun- murlu Köyü’nde liştirilmesi için karşı- doğan ve DSİ yetki- bildirildi.
du. tarım arazilerinin lıklı fikir alışverişinde lilerine teşekkür etti. (HATİCE 

Köydeki ta- sulama altyapısını bulundu. Vatandaş- Bu ziyaretin, SÜRMELİ)
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 Türkiye İsta-
tistik Kurumu, 2023 
yılına ilişkin sağlık 
harcamaları istatis-
tiklerini yayımladı.
 Buna göre, 
toplam sağlık harca-
ması 2023'te bir ön-
ceki yıla göre yüzde 
105 artarak, 1 tril-
yon 244 milyar 237 
milyon liraya yüksel-
di. 
 Genel devlet 
sağlık harcaması 
yüzde 108,1 artışla 
964 milyar 355 mil-
yon lira oldu. 
 Özel sektör 
sağlık harcaması da 
yüzde 95,3'lük yük-
selişle 279 milyar 
883 milyon lira ola-
rak hesaplandı.
 Bu dönem-
de, genel devlet sağ-
lık harcamasının top-

lam sağlık harcama-
sına oranı yüzde 
77,5, özel sektör sağ-
lık harcamasının 
oranı ise yüzde 22,5 
olarak gerçekleşti. 
 Genel devlet 
ve özel sektörün alt 
bileşenlerine bakıldı-
ğında, 2023'te Sos-
yal Güvenlik Kurumu 
yüzde 42,1, merkezi 
devlet yüzde 34,8, 
hane halkları yüzde 
17,8, sigorta şirket-
leri yüzde 2,5, hane 
halklarına hizmet 
eden kar amacı güt-
meyen kuruluşlarla 
diğer işletmeler 
yüzde 2,2, mahalli 
idareler yüzde 0,6'lık 
paya sahip oldu.
 Yaklaşık 
110 milyar lira ya-
tırım yapıldı
 Cari sağlık 

harcaması 2023'te 
bir önceki yıla göre 
yüzde 104,1 artarak 
1 trilyon 134 milyar 
894 milyon liraya 
yükseldi. 
 Sağlık har-
camaları kapsamın-
daki yatırımlar yüzde 
114,9 artışla 109 mil-
yar 343 milyon liraya 
ulaştı.
 Toplam sağ-
lık harcamasının sağ-
lık hizmeti sunucula-
rına göre dağılımı in-
celendiğinde, ilk üç 
sıra geçen yıl da de-
ğişmedi. 
 Sağlık hiz-
metleri ve ürünleri 
satın almak için baş-
vurulan sağlık ku-
rumları içinde en 
büyük payı 2023 yı-
lında yüzde 52,5 ile 
hastaneler oluştur-

du. 
 Hastaneleri 
sırasıyla yüzde 20,6 
ile perakende satış 
ve diğer tıbbi malze-
me sunanlar, yüzde 
10,7 ile ayakta 
bakım sunanlar izle-
di. Kişi başına sağlık 
harcaması 2022'de 7 
bin 141 lira iken 
2023'te yüzde 104,2 
artarak 14 bin 582 li-
raya yükseldi. 
 Kişi başına 
sağlık harcaması 
2022'de 431 dolar 
iken 2023'te yüzde 
44 artarak 621 dola-
ra çıktı.
 Hane halk-
larının cepten sağ-
lık harcaması 
220,9 milyar lira
 Toplam sağ-
lık harcamasının gay-
risafi yurt içi hasılaya 

(GSYH) oranı 
2022'de yüzde 4 
iken 2023'te yüzde 
4,7 oldu. 
 Cari sağlık 
harcamasının 
GSYH'ye oranı ise 
2022'de yüzde 3,7, 
2023'te yüzde 4,3 
olarak hesaplandı.
 Hane halkla-
rı tarafından tedavi, 
ilaç gibi çeşitli amaç-
larla yapılan cepten 
sağlık harcaması 
2023'te bir önceki 
yıla göre yüzde 97,2 
artarak 220 milyar 
914 milyon liraya 
ulaştı. 
 Hane halkı 
cepten sağlık harca-
masının toplam sağ-
lık harcamasına 
oranı 2023'te yüzde 
17,8 olarak gerçek-
leşti. (AA)

 Bankadan 
yapılan açıklamada, 
Doğu Türkiye Orta 
Koridor Demiryolu 
Geliştirme Proje-
si'nin, Türkiye'nin 
mevcut sınırlı demir 
yolu ağının en eski 
bölümlerinden biri-
nin genişletilmesine 
ve modernize edil-
mesine yardımcı ola-

cağı aktarıldı.
 Açıklamada, 
Türkiye'nin, ülke ge-
nelinde mal hareke-
tinin daha verimli bir 
şekilde gerçekleştiril-
mesine, ihracatın 
desteklenmesine, is-
tihdam yaratılmasına 
ve sera gazı emis-
yonlarının azaltılma-
sına yardımcı olacak 

elektrikli demir yolu 
taşımacılığını yaygın-
laştırmaya yönelik ça-
balarını desteklemek 
için 660 milyon do-
larlık finansmanın 
onaylandığı bildirildi.
 Proje kapsa-
mında, dizel motorlu 
trenler yerine 
Sivas'ın Divriği ilçesi 
ile Kars arasındaki 

bağlantının 660 kilo-
metrelik tamamen 
elektrikli ve modern 
bir demir yolu hat-
tıyla genişletileceği 
belirtilen açıklama-
da, 4 ili kapsayacak 
projeyle demir yolu 
güzergahında yaşa-
yan yaklaşık 600 bin 
kişinin refahının sağ-
lanacağına, aynı za-

manda bunun yerel 
firmalara ve tarım iş-
letmelerine önemli 
bir destek olacağına 
işaret edildi.
 Açıklamada, 
proje tamamlandı-
ğında demir yolunun 
yük taşıma kapasite-
sinin, yıllık yaklaşık 
750 bin tondan 20 
milyon tona çıkacağı 
kaydedildi.
 Türkiye'de 
mal taşımacılığının 
yaklaşık yüzde 
95'inin kara yolu ile 
gerçekleştirildiği ha-
tırlatılan açıklamada, 
projenin ulaşım sü-
relerini ve lojistik ma-
liyetlerini azaltacağı 
ve Türkiye'nin batısı 
ile doğusu arasında-
ki bağlantı olanakla-
rını iyileştireceği vur-
gulandı.
 Açıklamada, 
kara yolu ile yük ta-
şımacılığının, ulaştır-
ma sektöründen kay-
naklı sera gazı emis-

yonlarının yaklaşık 
yüzde 50'sinden so-
rumlu olduğu belirti-
lerek, yük taşımacılı-
ğının karbonsuzlaştı-
rılmasının, Türkiye 
ekonomisinin kar-
bonsuzlaştırılması ve 
küresel ticarette re-
kabetçi kalmak iste-
yen ihracatçılar 
başta olmak üzere 
Türk sanayisinin 
sera gazı emisyonla-
rının azaltılması ba-
kımından büyük 
önem taşıdığı ifade 
edildi. AB'nin 2026 
yılından itibaren kar-
bon yoğun ürünlere 
tarifeler uygulamaya 
başlayacağı anımsa-
tılan açıklamada, 
Türk ihracatçılarının 
karbon ayak izini 
azaltmasının çok 
önemli olduğu dile 
getirildi.
 Açıklamada, 
2030'da projenin ta-
mamen uygulamaya 
girmesiyle yıllık 72 

bin 332 tonluk kar-
bon emisyonunun 
önlenmesi ve 2060 
yılı itibarıyla bu raka-
mın 245 bin 835 
tona çıkmasının bek-
lendiği bildirildi.
 Bankanın 
açıklamasında, yolcu 
ve yük taşımacılığı 
için bağlantı olanak-
larının geliştirilmesi-
nin, projenin gerçek-
leştirileceği ve eko-
nomik refah açısın-
dan ulusal ortalama-
ların gerisinde kalan 
Sivas, Erzincan, Er-
zurum ve Kars ille-
rinde önemli sosyo-
ekonomik faydalar 
sağlamasının bek-
lendiği belirtildi.
 Açıklamada, 
bu illerin aşırı hava 
olaylarına da olduk-
ça fazla maruz kaldı-
ğı, dolayısıyla taşkın, 
heyelan ve orman 
yangınları gibi olay-
ların etkilerine daya-
nabilecek dirençli bir 

altyapıya olan ihtiya-
cın ön plana çıktığı 
kaydedildi.
 Dünya Ban-
kası'nın Türkiye'de 
Orta Koridor'un ge-
nişletilmesini destek-
lemek için başka kal-
kınma ortaklarıyla 
birlikte çalıştığı akta-
rılan açıklamada, 
Doğu Türkiye Orta 
Koridor Demiryolu 
Geliştirme Projesi 
için hükümet tarafın-
dan sağlanan finans-
mana ek olarak 
İslam Kalkınma Ban-
kası ve Asya Kalkın-
ma Bankası tarafın-
dan da ilave finans-
man sağlandığı 
anımsatıldı.
 Açıklamada 
görüşlerine yer veri-
len Dünya Bankası 
Türkiye Ülke Direk-
törü Humberto 
Lopez, "Türkiye, 
demir yolu bağlantı-
larını modernize ede-
rek ve genişleterek, 

yerel ekonomileri can-
landırma ve yetersiz 
hizmet alan bölgelerde 
istihdam yaratma, ül-
kenin lojistik merkezi 
olma amacına katkıda 
bulunma ve ulaştırma 
sektörünün karbon sa-
lımını azaltma gibi çe-
şitli stratejik hedefler 
doğrultusunda ilerle-
me kaydedebilir." ifa-
desini kullandı.
 Dünya Banka-
sı Proje Ekibi Liderle-
rinden Murad Gürme-
riç de "Proje, ekono-
mik açıdan geride kal-
mış bölgelerle iklime 
dirençli bağlantı ola-
naklarını iyileştirerek 
ve bu şekilde istihdam 
yaratarak, piyasalara 
daha iyi erişim imkan-
ları sağlayarak, kadın-
lar, gençler ve kırılgan 
durumdaki topluluklar 
için önemli faydalar 
sunma potansiyeline 
sahiptir." değerlendir-
mesinde bulundu.
(AA)

 Uluslararası 
kredi derecelendir-
me kuruluşu Fitch 
Ratings, tüketici har-
camalarındaki büyü-
menin beklenenden 
daha güçlü olması, 
yaklaşan gümrük ver-
gisi artışlarının itha-
lat fiyatlarını yük-
seltmesi ve net göç-
teki yavaşlamanın iş 
gücü arzı büyümesi 
üzerinde baskı ya-
ratması nedeniyle 
ABD'de enflasyon 
risklerinin arttığını 
bildirdi.
 Fitch'ten ya-
pılan açıklamada, 
ABD ekonomisine 
ilişkin büyüme tah-
minin 2025 için 0,5 
puan artışla yüzde 
2,1'e revize edildiği 
aktarıldı.

 Söz konusu 
revizyona ilişkin 
temel itici gücün tü-
ketici harcamalarının 
görünümü olduğu 
belirtilen açıklama-
da, tüketici harca-
malarında beklenen 
kademeli yavaşlama 
belirtisinin görülme-
diği kaydedildi.
 Açıklamada, 
veri revizyonlarının 
hane halkı gelirinin 
daha önce ölçülen-
den çok daha hızlı 
arttığını ve tasarruf 
tamponlarının daha 
güçlü olduğunu gös-
terdiği bildirildi.
 Fitch'in açık-
lamasında, "Tüketici 
harcamalarındaki bü-
yümenin beklenen-
den daha güçlü ol-
ması, yaklaşan güm-

rük vergisi artışları-
nın ithalat fiyatlarını 
yükseltmesi ve net 
göçteki yavaşlama-
nın iş gücü arzı bü-
yümesi üzerinde 
baskı yaratması ne-
deniyle ABD'de enf-
lasyon riskleri artı-
yor." değerlendirme-
sinde bulunuldu.
 ABD'nin 
gümrük tarifelerinin 
gelecek yıl keskin bir 
şekilde artacağı 
ancak artışların ölçe-
ği, kapsamı ve za-
manlamasının belir-
siz olduğu ifade edi-
len açıklamada, tari-
fe artışlarının ABD 
de dahil tüm dünya-
da Gayri Safi Yurt İçi 
Hasıla (GSYH) üze-
rinde olumsuz etkile-
ri olmasının ve en 

büyük olumsuz şok-
ların Kanada, Çin, 
Meksika, Güney 
Kore ve Almanya'da 
yaşanmasının bek-
lendiği belirtildi.
 Açıklamada, 
"Gümrük tarifeleri, 
hala yapışkan oldu-
ğunu kanıtlayan ABD 
enflasyonunu artıra-
caktır." ifadesi kulla-
nıldı. ABD Merkez 
Bankasının (Fed) ge-
lecek yıl faizleri nötr 
seviyeye doğru ya-
vaşça indirmesinin 
ve 2025'in sonuna 
kadar 125 baz puan 
indirim yapmasının 
öngörüldüğü anlatı-
lan açıklamada, 
ancak 2026'da 
başka bir faiz indiri-
mi beklenmediği vur-
gulandı. (AA)

Dünya Bankası'ndan, Türkiye'nin düşük 
karbonlu demir yolu ağı için finansman onayı

Türkiye'de sağlık 
harcamaları 2023'te 1 trilyon

 244 milyar lirayı geçti

Fitch, ABD'de
 enflasyon risklerinin arttığı 

uyarısında bulundu
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Milli Eğitim ek kıyafet aldırılması masının önlenmesi, yor.
Bakanlığı tarafından da kesin bir şekilde veliler üzerindeki  Uzmanlar, 
yapılan düzenleme yasaklanarak velile- ekonomik yükün uygulamanın başarı-
ile ilkokul, ortaokul re ekonomik yük ge- azaltılmasına yöne- ya ulaşması için 
ve lise öğrencileri- tirilmesinin önüne lik önemli bir adım okul yönetimlerinin, 
nin kılık ve kıyafet- geçilecek. olarak değerlendiri- kıyafet seçiminde 
lerine ilişkin yönet- Bu düzenle- liyor. öğrencilerin rahatlı-
melikte değişikliğe me ile Kırşehir’deki Eğitim uz- ğını ve eğitim orta-
gidildi. okul yönetimlerinin, manları, kıyafet mına uygunluğu ön 

Resmî Ga- hem öğrencilerin standardizasyonu- planda tutması ge-
zete’de yayımlanan hem de velilerin bek- nun hem disiplin rektiğine dikkat çe-
bu yeni düzenleme, lentilerini karşılaya- hem de aidiyet duy- kiyor.
Kırşehir’deki okullar- cak demokratik bir gusunu artıracağını Yeni düzen-
da da uygulanacak süreç izlemeleri bek- belirterek bu uygu- lemenin, Kırşe-
ve eğitim kurumla- leniyor. lamanın eğitimin ka- hir’deki eğitim ku-
rında yeni bir döne- Yönetme- litesine de olumlu rumlarında bir stan-
mi başlatacak. lik kapsamında yansıyacağını ifade dardizasyon sağla-

Yeni yö- alınacak kararla- ediyor. yarak eğitim kalite-
netmelik, okul kı- rın eğitim ortamı- Kırşehir’deki sine olumlu yansı-
yafetlerinin belir- na olumlu katkı- okul müdürlükleri, ması hedefleniyor. 
lenmesi yetkisini lar sağlaması ve yönetmelik kapsa- Okul yö-
okul müdürlükle- öğrencilerin kıya- mında alınacak ka- netimlerinin dü-
rine devrediyor. fet standartlarına rarları belirlerken öğ- zenlemeleri titiz-
Buna göre, okul uygun şekilde eği- renci ve veli temsil- likle yapması ve 
müdürlükleri, öğ- time odaklanma- cilerinin fikirlerine alınan kararların 
rencilerin rahatlı- ları hedefleniyor. başvuracak. düzenli olarak 
ğı ve eğitimin cid- Kırşehir İl Bu katılımcı gözden geçiril-
diyeti göz önünde Milli Eğitim Müdür- yaklaşım, öğrencile- mesi, öğrencile-
bulundurularak kı- lüğü yetkililerinden rin ihtiyaçlarının rin hem psikolo-
yafet standartla- alınan bilgilere göre, daha iyi karşılanma- jik hem de fizik-
rını belirleyecek. okul yönetimlerinin sını ve velilerin sü- sel açıdan olumlu 

Kararlar alı- kıyafet düzenleme- reçte daha etkin bir bir eğitim orta-
nırken öğrenci ve leriyle ilgili çalışma- şekilde yer almasını mında bulunma-
veli temsilcilerinin larını başlattığı ve sağlayacak. sını destekle-
de görüşlerine baş- yeni uygulamanın Aynı za- yecek.
vurulacak. Bu katı- 2024-2025 eğitim- manda, alınan ka- Sonuç ola-
lımcı süreç, hem şef- öğretim yılında tüm rarların 4 yıl boyun- rak, bu yeni yönet-
faflığın artırılması okullarda hayata ge- ca değiştirilememe- melik, hem Kırşe-
hem de memnuni- çirileceği öğrenildi. si, kıyafetlerde istik- hir’deki hem de Tür-
yetin sağlanması açı- Kararların rar sağlarken, velile- kiye genelindeki 
sından önem taşı- şeffaf bir şekilde re ek maliyet yara- okullarda daha di-
yor. kamuoyuna du- tılmasının önüne ge- siplinli ve standart 

Belirlenen yurulması ve öğ- çecek. bir eğitim ortamının 
kıyafetlerin, hem rencilerle velilere Eğitim uz- oluşturulmasına yö-
standardizasyonu zamanında bilgi manları, bu dü- nelik önemli bir 
sağlamak hem de verilmesi için ge- zenlemenin Kır- adım olarak görülü-
velilere ek mali- rekli adımlar atıl- şehir’deki eğitim yor. 
yet yaratmamak maya başlandı. kurumlarında di- Veliler ve 
amacıyla 4 yıl bo- Yeni yönet- siplinin artırılma- öğrencilerden alına-
yunca değiştiril- melik ile öğrencile- sına ve kıyafet ko- cak geri bildirimle-
memesi gerektiği rin serbest kıyafetle nusunda yaşanan rin, uygulamanın ba-
ifade ediliyor. okula gelmesi ya- tartışmaların or- şarısını daha da ar-

Ayrıca, özel saklandı. Bunun tadan kaldırılma- tıracağı ifade edili-
günlerde gerçekleş- yanı sıra, etkinlikler- sına katkı sağla- yor.
tirilen etkinlikler için de ek kıyafet alın- yacağını belirti- (FİLİZ ÖZ)

Kırşehir’de 
okul kıyafetlerinde 

yeni dönem başlıyor

Başkan Ozan: “Ortak akıl ile 
Kırşehir’e hizmet ediyoruz”

Ortak akıl ile 
daha güzel ve başa-
rılı projelere imza 
atacağımıza inanıyo-
rum.”
Yerel Hizmette Da-
yanışma Örne-
ği
Kırşehir İl Genel Mec-
lisi’nin düzenli olarak 
gerçekleştirdiği isti-
şare toplantıları, 
yerel hizmetlerin et-
kinliğini artırmak ve 
vatandaşların talep-
lerine hızlı yanıt ve-
rebilmek adına Kırşehir İl Ozan, şehrin sorun- ve mevcut çalışma- yesinin artırılması 
önemli bir araç ola-Genel Meclis Başkanı larına duyarlılık ve larımızı daha ileriye için çalışıyoruz.” 
rak görülüyor.Bülent Ozan, İl çözüm odaklı bir yak- taşımak için gayret diyen Ozan, hedefle-

Meclisin bu Genel Meclisi üyele- laşım benimsedikle- gösteriyor, projeleri- rinin tüm Kırşehir’i 
uyumlu ve çözüm riyle bir araya gele- rini belirtti. mizi ortak akılla de- kapsayan projelerle 
odaklı yaklaşımı, Kır-rek şehrin geleceği- Başkan ğerlendiriyoruz.” kalkınmayı sağlamak 
şehir halkının refahı-ne yönelik çalışmala- Ozan, açıklamasında İlçeler ve Köyler olduğunu ifade etti.
nı artırmaya yönelik rı değerlendirdi. şu ifadeleri kullandı: İçin Hedef: Daha “Birlikte Daha 
güçlü bir adım ola-Başkan “Kırşe- Yaşanabilir Bir Kır- Güçlüyüz”
rak değerlendiriliyor.Ozan, toplantıda, Kır- hir’imizin sorunlarını şehir Başkan 

Başkan şehir’in ihtiyaçlarını biliyoruz ve bu so- Başkan Ozan, İl Genel Mecli-
Ozan’ın liderliğinde gidermek ve vatan- runlara çözüm üret- Ozan, açıklamasında si üyelerinin daya-
sürdürülen bu çalış-daşlara daha kaliteli mek için bir arada- yalnızca şehir mer- nışma içerisinde ça-
malar, Kırşehir’in her bir yaşam sunmak yız. kezi değil, ilçeler ve lıştığını belirterek, 
köşesinde kalkınma adına “ortak akıl” İl Genel Mec- köyler için de aynı “Ortak Akıl” prensi-
ve gelişimi hedefler-prensibiyle hareket lisimizde grubu bu- hassasiyetle çalıştık- biyle hareket ettikle-
ken, “ortak akıl” ettiklerini vurguladı. lunan partilerimizin larını vurguladı. rini şu sözlerle dile 
prensibiyle hareket “Kırşehir’in So- grup başkanları ve “Kırşehir’de getirdi:
etmenin yerel yöne-runlarını Biliyo- meclis üyelerimizle ilçe ve bölge fark et- “ Tüm il genel 
timdeki önemini bir ruz, Çözüm İçin sık sık istişare top- meksizin, tüm köyle- meclis üyelerimizle 
kez daha gözler Çalışıyoruz” lantıları düzenliyo- rimizin daha yaşana- birlikte Kırşehir’e en 
önüne seriyor.Toplantının ruz. bilir hale gelmesi, ih- iyi hizmeti sunmak 
(ÜMMÜGÜLSÜM ardından yaptığı Şehrimiz için tiyaçlarının gideril- için elimizden geleni 
EROĞLU)açıklamada Başkan yapabileceklerimizi mesi ve refah sevi- yapıyoruz. 

Kırşehir Tica-
ret ve Sanayi Odası 
(TSO), Ulusal Taşıt 
Tanıma Sistemi 
(UTTS) ile ilgili yeni 
düzenlemeler ve yü-
kümlülükler hakkında 
üyelerini bilgilendirdi. 

Yapılan açık-
lamada, akaryakıt is-
tasyonu işleten mü-
kelleflerin 31 Aralık 
2024 tarihine kadar 
gerekli hazırlıkları ta-
mamlamaları gerekti-
ği vurgulandı.

KTSO tara- Süreç Nasıl İşle- tarihe kadar tamam- yen akaryakıt istas- gerçekleştirebilecek-
fından yapılan açıkla- yecek? lamayan işletmelere yonu işletmecilerinin lerini hatırlattı.
mada, Hazine ve Ma- Açıklamada, cezai müeyyideler uy- cezai yaptırımlarla Kırşehir Tica-
liye Bakanlığı Darp- akaryakıt istasyonla- gulanacak. karşı karşıya kalabile- ret ve Sanayi 
hane ve Damga Mat- rının bu düzenleme Kırşehir TSO, ceği uyarısında bulu- Odası’nın yaptığı bu 
baası Genel Müdürlü- doğrultusunda her- üyelerine yönelik nuldu. Bu nedenle iş- bilgilendirme, yerel iş-
ğü'nden iletilen yazı- hangi bir mağduriyet açıklamasında, “Mağ- letmelerin süreçle il- letmelerin cezai mü-
ya atıfta bulunularak, yaşamamaları adına, duriyetlerin önlenme- gili bilgilendirmeleri eyyidelerle karşılaş-
akaryakıt istasyonla- belirtilen süre içinde si adına gerekli ted- takip ederek gerekli madan düzenlemeye 
rının en az bir pompa aşağıdaki işlemleri ta- birlerin alınması düzenlemeleri zama- uyum sağlaması ve il 
ünitesine Taşıt Tanı- mamlamaları gerekti- büyük önem taşı- nında yapmaları ge- genelinde ticaretin 
ma Okuyucu (TTO) ği bildirildi: maktadır. Üyelerimi- rektiği vurgulandı. aksamadan devam et-
taktırmalarının zo- Taşıt Tanıma zin yükümlülüklerini Kırşehir TSO, mesi açısından büyük 
runlu olduğu belirtil- Okuyucu (TTO) kuru- zamanında yerine ge- süreçle ilgili detaylı önem taşıyor. 
di. lumu için kayıt, ran- tirmeleri için sürecin bilgi almak isteyen TSO yetkilile-

Bu yükümlü- devu ve ödeme iş- dikkatle takip edilme- üyelerine, ri, üyelerinin bu sü-
lüğün, Ulusal Taşıt Ta- lemleri, si gerekmektedir.” ifa- www.utts.gov.tr ad- reçte ihtiyaç duya-
nıma Sistemi Genel www.utts.gov.tr ad- delerine yer verdi. resinden gerekli bil- cakları desteği sağla-
Tebliği (UTTS Tebliği) resi üzerinden ger- Açıklamada gilere ulaşabilecekle- maya hazır oldukları-
kapsamında getirildi- çekleştirilecek. ayrıca, yükümlülükle- rini ve işlemlerini bu nı belirtti.(HATİCE 
ği ifade edildi. İşlemlerini belirtilen rini yerine getirme- platform üzerinden SÜRMELİ)

KTSO’dan Ulusal Taşıt Tanıma Sistemi 
hakkında önemli bilgilendirme
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 Ülkemizin 
dört bir yanında, 
insan hayatı için za-
manla yarışarak 
görev yapan 112 Acil 
Sağlık Hizmetleri ça-
lışanları, toplumun 
kahramanları olarak 
büyük takdir toplu-
yor. 
 Kırşehir’de 
de bu özverili sağlık 
çalışanlarının 1-7 Ara-
lık Acil Sağlık Hiz-
metleri Haftası, dü-
zenlenen anlamlı bir 
etkinlikle kutlandı.
 ETKİNLİK 
AHİ TOPLANTI SA-
LONU’NDA GER-

ÇEKLEŞTİ
 Türk Sağlık-
Sen Kırşehir Şubesi 
tarafından Kırşehir İl 
Sağlık Müdürlüğü 
Ahi Toplantı Salo-
nu’nda düzenlenen 
etkinliğe, sağlık ca-
miasının önemli 
isimleri katıldı. 
 Etkinlikte İl 
Sağlık Müdürü Doç. 
Dr. Süleyman Ersoy, 
Sağlık Hizmetleri Baş-
kanı Dr. Öğr. Üyesi 
Ramazan Dulkadir, 
Destek Hizmetleri 
Başkan Yardımcısı 
Av. Çağlar Dönmez, 
Uzman Emine Baş-

doğan, Uzman Yase-
min Altunkaya, İl Am-
bulans Servisi Baş-
hekimi Dr. Ahmet 
Şahin ve Acil Sağlık 
Hizmetlerinde görev 
yapan çok sayıda 
sağlık çalışanı bir 
araya geldi.
 SAĞLIK ÇA-
LIŞANLARINA TE-
ŞEKKÜR VE BAŞA-
RI DİLEKLERİ
 Etkinlikte, 
Sağlık Bakım Hiz-
metleri Başkanı Dr. 
Öğr. Üyesi Ramazan 
Dulkadir ve Türk Sağ-
lık-Sen Kırşehir Şube 
Başkanı Yusuf Aydın 

birer konuşma yaptı. 
 Konuşmala-
rında, 112 Acil Sağlık 
Hizmetleri çalışanla-
rının insan hayatı 
için gösterdikleri öz-
veriye dikkat çekildi 
ve haftalarını kutla-
yarak görevlerinde 
başarılar dilendi.
 Başkan 
Yusuf Aydın, konuş-
masında sağlık çalı-
şanlarının pandemi 
sürecinde olduğu 
gibi her zaman feda-
kârlıkla görev yaptık-
larını vurguladı ve 
“Sizler bu toplumun 
gizli kahramanlarısı-
nız. Her birinize te-
şekkürü borç biliyo-
ruz” ifadelerini kul-
landı.
 MÜCADELE 
VE ÖZVERİNİN 
TAKDİRİ
 İl Sağlık Mü-
dürü Doç. Dr. Süley-
man Ersoy da ko-
nuşmasında, acil sağ-
lık hizmetlerinin öne-
mine değinerek, tüm 
sağlık çalışanlarına 

teşekkür etti. 
 Dr. Ersoy, 
“Zamanla yarışarak 
insan hayatı kurta-
ran bu değerli ekip-
ler, sağlık sistemimi-
zin temel taşlarından 
biridir. 
 Sizlerin öz-
verisi ve mücadelesi 
bizlere gurur veri-
yor” dedi.
 Düzenlenen 
etkinlik, sağlık çalı-
şanlarının birlik ve 
dayanışma duygusu-
nu pekiştirirken, öz-
verili çalışmalarının 
toplum nezdinde bir 
kez daha takdir edil-
mesini sağladı.
 Kırşehir’de 
sağlık camiası tara-
fından büyük bir coş-
kuyla kutlanan Acil 
Sağlık Hizmetleri Haf-
tası, çalışanların 
moral ve motivasyo-
nunu artırırken, sağ-
lık hizmetlerinin öne-
mini bir kez daha 
gözler önüne serdi.
(HATİCE 
SÜRMELİ)

 AK Parti Kırşehir Mil-
letvekili Necmettin Erkan, 
Tarım ve Orman Bakanı 
İbrahim Yumaklı’yı maka-
mında ziyaret ederek Kırşe-
hir’in tarım ve hayvancılık 
sektörüne yönelik taleplerini 
iletti. 
 Ziyaret sırasında Mil-
letvekili Erkan, Kırşehir’in 
kalkınması için önemli pro-
jeler ve ihtiyaçlar hakkında 
detaylı görüşmeler gerçek-
leştirdi. Görüşmeye ilişkin 
açıklamalarda bulunan Mil-
letvekili Erkan, şu ifadeleri 
kullandı: “Tarım ve Orman 
Bakanımız Sayın İbrahim Yu-
maklı’yı ziyaret ettik. İlimizin 
talepleri doğrultusunda ve-
rimli görüşmeler gerçekleş-
tirdik. 
 Kırşehir’imizin tarım 
ve hayvancılık alanındaki po-
tansiyelini daha da ileriye ta-
şıyacak çalışmalar için Sayın 
Bakanımıza desteklerini ilet-
tik.  İlimize göstermiş olduk-

ları ilgi ve desteklerden do-
layı kendilerine teşekkür edi-
yorum.”
 Bakan Yumaklı’nın 
da Kırşehir’in taleplerine iliş-
kin olumlu değerlendirme-
lerde bulunduğu öğrenildi. 
 Tarım ve Orman Ba-
kanlığı ile Kırşehir arasında 
güçlü iş birliğinin devam 
edeceği vurgulandı. 

 Ziyaret, Kırşehir hal-
kının tarım ve hayvancılık 
alanında daha fazla destek 
alması için önemli bir adım 
olarak değerlendirildi.
 Milletvekili Necmet-
tin Erkan’ın bu ziyaretinin, 
bölgenin tarım ve hayvancı-
lık projelerine katkı sağla-
ması bekleniyor. 
(SEVGİ ER)

8'den Devam

 Hem çocuk-

lar hem de gençler, 

bu faaliyetlere yoğun 

ilgi gösterirken, el 

emeğiyle ürettikleri 

eserler büyük beğeni 

topluyor.

 Kültürel Mi-

rasın Yaşatılması-

na Katkı

 Gençlik ve 

Spor İl Müdürlüğü 

yetkilileri, düzenle-

nen bu tür eğitimle-

rin hem bireysel geli-

şime hem de gele-

neksel kültürün ya-

şatılmasına önemli 

katkılar sağladığını 

vurguladı. 

 Keçe yapımı 

gibi geleneksel el sa-

natlarının modern 

yöntemlerle harman-

lanarak öğretilmesi-

nin, yeni nesillerin 

bu değerlere sahip 

çıkması açısından 

önemli olduğu ifade 

edildi. Eğitimlere ka-

tılan öğrenciler ve 

gençler, keçe yapımı 

sürecinin hem eğlen-

celi hem de öğretici 

olduğunu belirterek, 

bu tür faaliyetlerin 

devam etmesini iste-

diklerini dile getirdi. 

 Ayrıca, keçe 

yapmayı öğrenirken 

takım çalışması, 

sabır ve yaratıcılık 

gibi becerilerini ge-

liştirdiklerini de ifade 

ettiler.

 Keçe eğitim-

leri, Gençlik ve Spor 

Bakanlığı’nın destek-

leriyle yıl boyunca be-

lirli aralıklarla devam 

edecek.  

 Geleneksel 

el sanatlarına ilgi 

duyan tüm Kırşehirli 

gençler ve çocuklar, 

bu faaliyetlere katıla-

rak kültürel mirasa 

katkı sağlayabilirler.

(FİLİZ ÖZ)

8'den Devam
konuşan Erdenay, 
şöyle devam etti:
 "Ergin hoca 
her zaman büyük he-
defleri olan bir hoca.  
Biz de öncelikle çey-
rek final oynamak is-
tiyoruz. 
 Çeyrek final 
oynadıktan sonra 
tek maçlı sisteme ge-
çiyoruz. 
 Çeyrek fina-
lin ardından yarı 
final hedefliyoruz, 
sonrasında nereye gi-
dersek gitmek istiyo-
ruz.”
 “Türki-
ye'nin her yerinde 
salonlar, statlar, 

inanılmaz bir te-
sisleşme var"
 Basketbol 
Gelişim Merkezi'nin 
tam anlamıyla du-
yulması için biraz 
daha zamana ihtiyaç 
olduğunu söyleyen 
Erdenay, "Basketbol 
Gelişim Merkezi çok 
yeni kurulduğu için 
insanlar tam bilgi sa-
hibi olamayabilirler.  
 Başkanımı-
zın müze, basketbol 
lisesi, kamp merkezi, 
otel projesi var. 
 Hepsi bitin-
ce dünyada eşi ol-
mayan bir tesis ola-
cak. 
 Yeni olduğu 

için duyulması biraz 
zaman alacaktır. 
 3 altyapı sa-
lonumuzda bu sene 
4 bin altyapı maçı oy-
nanacak. 
 Milli takım 
kamp tesisi ve 10 
bin kişilik salon da 
çok şık.  Zaman için-
de Türkiye'de bas-
ketbolun 24 saat ya-
şadığı bir merkez ola-
cak." açıklamasında 
bulundu.
 Federasyo-
nun böyle bir tesise 
sahip olmasının şans 
olduğunu da sözleri-
ne ekleyen Erdenay, 
şunları söyledi: "Bir 
ülkenin basketbol fe-

derasyonunun böyle 
bir tesise sahip ol-
ması büyük bir şans. 
 Nasıl 
2001'de Avrupa Şam-
piyonası finali oyna-
dık, 2010'da Dünya 
Kupası'nda ABD kar-
şısında final oyna-
dıysak, bu başarıla-
rın devamı da mutla-
ka gelecektir. 
 Sayın Cum-
hurbaşkanımız spo-
run içinden gelen bi-
risi olarak spora 
nasıl katkı yaptığını 
eski bir sporcu ola-
rak biliyorum ve şük-
ranlarımı sunuyo-
rum. 
 Türkiye'nin 

her yerinde salonlar, 
statlar, inanılmaz bir 
tesisleşme var. 
 Kendisi bas-
ketbolu da çok sevi-
yor, her hafta maç 
yapıyor. Spora ilgisi 
her zaman var, ken-
disinin desteğini his-
setmek bize büyük 
bir güç veriyor. 
 Buradan 
bizim yönetim kuru-
lu üyemiz de olan 
Anadolu Ajansı 
Genel Müdürü Sayın 
Serdar Karagöz'e se-
lamlarımı iletiyorum. 
 Dün maçta 
kendisiyle beraber-
dik, birlikte izledik.”
(AA)

 Dünya Sağ-
lık Örgütü’nün (DSÖ) 
tavsiyelerine göre, 
sağlıklı bir yaşam 
için günlük tuz tüke-
timinin 5 gramı geç-
memesi gerektiği be-
lirtiliyor. 
 Ancak Türki-
ye, Avrupa’nın en 
fazla tuz tüketen ül-
kelerinden biri olma-
yı sürdürüyor ve bu 
olumsuz tablo, Kırşe-
hir halkını da yakın-
dan ilgilendiriyor. 
 Türkiye ge-
nelinde kişi başına 
düşen günlük tuz tü-
ketimi yaklaşık 10 
gram seviyesinde 
seyrediyor ve bu 
oran, önerilen sınırın 
iki katına denk geli-
yor.

 AŞIRI TUZ 
TÜKETİMİNİN 
SAĞLIĞA 
ETKİLERİ
 Uzmanlar, 
aşırı tuz tüketiminin 
başta yüksek tansi-
yon, kalp hastalıkları 
ve böbrek fonksiyon 
bozuklukları olmak 
üzere birçok ciddi 
sağlık sorununa yol 
açabileceğini vurgu-
luyor. 
 Bunun yanı 
sıra, hipertansiyon 
ve kalsiyum kaybı 
gibi sorunlar da aşırı 
tuz tüketimiyle ilişki-
lendiriliyor. 
 Kırşehir İl 
Sağlık Müdürlüğü, 
özellikle böbrek has-
talıkları ve hipertan-
siyon vakalarındaki 

artışa dikkat çekerek 
vatandaşları bilinçli 
tüketim konusunda 
uyarıyor.
 ÇOCUKLAR 
VE YAŞLILAR 
DİKKAT ETMELİ
 DSÖ, çocuk-
lar ve yaşlıların gün-
lük tuz tüketiminin 2 
gramı geçmemesi ge-
rektiğini belirtiyor. 
 Özellikle Kır-
şehir’deki okul ça-
ğındaki çocukların 
fazla tuz tüketimini 
engellemek amacıyla 
eğitim kurumlarında 
'Tuzsuz Sofralar' pro-
jesi başlatılacağı du-
yuruldu. 
 Bu kapsam-
da, öğrencilere den-
geli beslenme alış-
kanlıkları kazandırıl-

ması hedefleniyor.
 VATAN-
DAŞLARA 
ÖNERİLER
 Uzmanlar, iş-
lenmiş gıdalardan ka-
çınılması ve yemek-
lerde tuz kullanımı-
nın sınırlandırılması 
gerektiğini vurgulu-
yor. 
 Yerel üretici-
lerden taze sebze ve 
meyve tüketimi teş-
vik edilirken, özellik-
le ev yemeklerinde 
tuz miktarının azaltıl-
ması öneriliyor. 
 Kırşehir’in yö-
resel lezzetlerinde de 
tuz oranını düşürmek 
için çeşitli çalışmalar 
yapılması planlanı-
yor.
 SAĞLIKLI 
YAŞAM İÇİN HEP 
BİRLİKTE
 Kırşehir’in 
sağlık kurumları ve 
yerel yönetimleri, va-
tandaşlara çağrıda 
bulunarak tuz tüketi-
mini sınırlandırmanın 
önemine dikkat çeki-
yor. 
 Sağlıklı bir 
yaşam için hep bir-
likte adım atalım!
(FİLİZ ÖZ)

Kırşehir’de Keçe Eğitimleri
 Yoğun İlgi ile devam ediyor 

TBF Başkan Vekili Harun 
Erdenay'dan "12 Dev Adam" açıklaması

Milletvekili Erkan’dan 
Bakan Yumaklı’ya ziyaret

Türk Sağlık-Sen Kırşehir
 Şubesi’nden coşkulu kutlama

TUZ TÜKETİMİNE DİKKAT ÇEKİLİYOR: 
SAĞLIĞIMIZ TEHLİKEDE!
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 Maslak 42 
Venue'de gerçekleş-
tirilen Brand Sport 
Summit 2024'e 
konuk olan TBF Baş-
kan Vekili Erdenay, 
milli takımlar, Bas-
ketbol Gelişim Mer-

kezi ve Türk basket-
bolunun geleceğiyle 
ilgili açıklamalarda 
bulundu.
 Gerçekleşti-
rilen genel kurulun 
hemen ardından 
milli maç döneminin 

başladığını dile geti-
ren Erdenay, "Hem 
kadınlarda hem de 
erkeklerde 2025 yı-
lında yapılacak Avru-
pa Şampiyonası için 
grup eleme maçları 
oynadık. 
 Önemli maç-
lardı. 
 Basketbol 
Gelişim Merkezi'nde 
ilk kez oynanan milli 
maçlardı. 
 Kadın takı-
mımız Romanya ve 
Slovakya'ya karşı ka-
zandı. 
 Erkek takı-
mımız da Macaris-
tan'a karşı hem içe-
ride hem de dışarıda 

galip geldi. 
 Takımlarımız 
grupların tamamlan-
masına 2 maç kala 
Avrupa Şampiyonası 
biletini cebine 
koydu. 
 Bu bizi çok 
mutlu etti." diye ko-
nuştu.
 "Öncelikle 
çeyrek final oyna-
mak istiyoruz”
 Milli takımın 
her zaman basket-
bolda lokomotif ko-
numda olduğunun al-
tını çizen Erdenay, 
"Bazı başarısız ve 
şanssız turnuvalar 
geçirdik. 
 Şimdi 4 NBA 

oyuncumuz THY Av-
rupa Ligi'nde oyna-
yacak; Cedi, Furkan, 
Onuralp ve Ömer 
Faruk'tan faydalana-
cağız. 
 NBA'de Al-
peren'in çok iyi per-
formansı var. 
 Shane Lar-
kin gibi bir de dev-
şirme sporcumuz 
var. 
 Özlenen '12 
Dev Adam'ı, önü-
müzdeki Avrupa 
Şampiyonası'nda par-
keye çıkaracağız." ifa-
delerini kullandı.
 Ergin Ata-
man'ın madalya he-
defi hakkında 

 Gürsel Aksel 
Stadı'nda bugün saat 
16.00'da başlayacak 
Göztepe-Adana De-
mirspor karşılaşma-
sında hakem Ali Şan-
salan düdük çalacak.
 Geçen hafta 
konuk olduğu RAMS 
Başakşehir'e 4-1 ye-

nilen Göztepe, hafta-
ya 21 puanla 6. sıra-
da girdi. 
 İç sahada 
henüz yenilgisi olma-
yan sarı-kırmızılı 
ekip, Gürsel Aksel 
Stadı'nda çıktığı 6 
maçta 5 galibiyet ve 
1 beraberlikle 16 

puan topladı. 
 Göztepe'nin 
rakibi Adana Demirs-
por, henüz galibiyet 
alamadığı ligde 2 pu-
anla son sırada yer 
alıyor.
 Sakatlıkları 
bulunan Kubilay Ka-
natsızkuş ve Isaac 
Solet'in forma giye-
meyeceği Göztepe'de 
Ahmed Ildız'ın sakat-
lığı sürüyor.
 Adana De-
mispor'la Süper 
Lig'de 19. randevu
 Süper Lig'de 
Adana Demirspor'la 

18 maça çıkan Göz-
tepe, bu müsabaka-
larda 4 galibiyet, 9 
beraberlik ve 5 yenil-
gi yaşadı. 
 Bu müsaba-
kalarda 15 gol atan 
İzmir temsilcisi, kale-
sinde 23 gol gördü.
 Göztepe, lig-
den düştüğü 2021-
2022 sezonunun son 
maçında deplasman-
da Adana Demirs-
por'a 7-0 yenilerek 
lig tarihinde en farklı 
mağlubiyetini yaşadı.
(ANADOLU 
AJANSI)

7'de

7'de

Güncel Spor Haberleri için 
Memleket Gazetesini 

Takip Edin

Güncel Spor Haberleri için 
Memleket Gazetesini 

Takip Edin

7'de

 Gençlik ve 

Spor Bakanlığı’nın 

Kulüp ve Atölye Fa-

aliyetleri kapsamın-

da düzenlediği keçe 

eğitimleri, Kırşe-

hir’de büyük ilgi gör-

meye devam ediyor. 

 Prof. Dr. Erol 

Güngör İlkokulu ve 

Kırşehir Gençlik Mer-

kezi’nde gerçekleşti-

rilen eğitimlerde, ge-

leneksel el sanatla-

rından biri olan keçe 

yapımı hem gençlere 

hem de çocuklara 

öğretiliyor.

 Eğitimlerde, 

keçe yapımının ince-

likleri uzman eğit-

menler tarafından ak-

tarılırken, katılımcıla-

ra bu kadim sanatın 

tarihi ve kültürel 

önemi de anlatılıyor. 

 Özellikle el 

becerilerinin gelişi-

mine katkı sağlayan 

ve yaratıcılığı teşvik 

eden keçe atölyeleri, 

katılımcılara keyifli 

bir deneyim sunu-

yor. 

 Çocuklar ve 

gençler, keçe sanatı-

nı öğrenirken bir yan-

dan da özgün tasa-

rımlarını ortaya 

koyma fırsatı bulu-

yor.

 Eğitimlere 

Yoğun İlgi

Prof. Dr. Erol Güngör 

İlkokulu’nda düzen-

lenen atölyelerde, 

öğrencilere yönelik 

temel keçe yapımı 

teknikleri öğretiliyor. 

 Kırşehir 

Gençlik Merkezi’nde 

ise gençlere yönelik 

daha ileri düzey 

keçe çalışmaları ger-

çekleştiriliyor. 
 Gençlik ve 

Spor Bakanlığı’nın 

destekleriyle Kırşehir 

TOBB Yurdu Genç 

Ofisi’nde düzenlenen 

etkinlikte, gönüllü 

gençler bir araya ge-

lerek "Suyu Arayan-

lar" oyununu oynadı. 

 Eğlenceli ve 

öğretici bir içeriğe 

sahip olan oyun, 

gençlerin hem eğ-

lenmesini hem de iş 

birliği ve iletişim be-

cerilerini geliştirme-

sini sağladı.

 Gönüllü 

Gençlerden Yoğun 

Katılım

 Etkinlikte, 

TOBB Yurdu’nda 

kalan gönüllü genç-

ler, oyunun heyeca-

nını ve rekabetini bir-

likte deneyimledi. 

 “Suyu Ara-

yanlar” oyunu, farklı 

görevler ve ipuçla-

rıyla ekip çalışmasını 

teşvik ederken, aynı 

zamanda stratejik 

düşünme ve prob-

lem çözme becerile-

rini geliştirme fırsatı 

sundu.

 Eğitim ve 

Eğlencenin Buluş-

ması

 Oyun sonra-

sında gençlerle yapı-

lan sohbetlerde, ka-

tılımcılar etkinliğin 

hem keyifli hem de 

öğretici olduğunu 

dile getirdi. 

 Gençlerden 

biri, "Bu tür etkinlik-

ler sayesinde hem ar-

kadaşlarımızla daha 

iyi kaynaşıyoruz hem 

de eğlenirken yeni 

şeyler öğreniyoruz. 

 Genç Ofis'in 

sunduğu fırsatlar bizi 

motive ediyor," ifa-

delerini kullandı.

 Genç Ofis 

Faaliyetleri Sürü-

yor

 TOBB Yurdu 

Genç Ofisi, düzenle-

diği sosyal, kültürel 

ve sportif etkinlikler-

le gençlerin serbest 

zamanlarını verimli 

geçirmelerine katkı 

sağlamayı sürdürü-

yor. 

 Gençlik ve 

Spor İl Müdürlüğü 

yetkilileri, bu tür fa-

aliyetlerin gençlerin 

sosyal gelişimlerini 

desteklediğini ve on-

ların enerjilerini 

olumlu bir şekilde 

yönlendirdiğini be-

lirtti.

 “Suyu Ara-

yanlar” etkinliği, 

gençlerin birlikte 

vakit geçirerek eğ-

lenmelerinin yanı 

sıra kendilerini geliş-

tirmelerine de ola-

nak tanıdı. 

 Genç Ofis’te 

düzenlenecek diğer 

etkinlikler için gönül-

lü gençlerin heye-

canla beklediği ifade 

edildi.

(HATİCE 

SÜRMELİ)

Kırşehir’de Keçe 
Eğitimleri Yoğun İlgi ile 

devam ediyor 

TOBB Yurdu Genç Ofisinde
 “Suyu Arayanlar” Oyunu 

Gençlerle Buluştu

Göztepe Süper Lig'de bugün
 Adana Demirspor'u ağırlayacak

TBF Başkan Vekili Harun 
Erdenay'dan "12 Dev Adam" açıklaması
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